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Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,Hat milliárd Szombathelynek?" címmel a Házszabály 91 .§ (1) és (2) bekezdése alapján
kérdést kívánok benyújtani dr. Hiller István oktatási és kulturális miniszternek.

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Ipkovich György, Szombathely polgármestere május közepén jelentette be, hogy Gyurcsány
Ferenc miniszterelnöknek jelezte a város színházépítési szándékát . A polgármester hat
milliárd forint támogatást vár erre a célra a kormánytól .

Mint a kultúráért felelős minisztertől kérdezem, hogy Szombathely városa megkapja-e az
igényelt hat milliárd forintot?
Amennyiben megkapja, akkor milyen forrásból különítik el azt, és mikor kapja meg a
szükséges forrást a város az állandó kőszínház építésre?

Várom Miniszter úr válaszát!

Írásbeli kérdés

Budapest, 2007 . május 24.

Agh Péter
országgyűlési képviselő
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